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Activiteitenkalender 2023 – 2024 
           
 

 
 

Dag 

 

Datum Start uur Activiteit Locatie 

Vrijdag 09 februari 19.30 

 

5de ledenvergadering Buurthuis 

Zaterdag 02 maart 18.30 

 

Banket Notelaar - Kasterlee 

Maandag 04 maart 20.00 

 

3de Gewestelijke 

cursus 

De Komeet – Lier 

Dinsdag 05 maart 19.30 

 

Zaalvoetbal Bloso 

Vrijdag 08 maart 19.30 

 

6de ledenvergadering Buurthuis 

Dinsdag 09 april 19.30 

 

Zaalvoetbal Bloso 

Vrijdag 19 april 20.00 

 

Fluitjesquiz Buurthuis 

Vrijdag 31 mei 19.30 

 

Statutaire 

vergadering 

Buurthuis 

Zondag 16 juni 09.30 

 

Ontbijtdag Flore – Geel 

Zondag 23 juni  

 

Familie-uitstap  
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Woordje van de Voorzitter 
 
 

Vrienden,  
 
 

We zijn ondertussen de eerste maand van het 
nieuwe jaar gepasseerd.  

 
Om te beginnen wil ik terugblikken op onze 
fantastische nieuwjaarsreceptie! Het deed me deugd te zien hoe er bijna een 70-

tal leden genoten van een lekker hapje en drankje. 
Ons voltallig bestuur, inclusief mezelf hopen dat deze trend zich voortzet 

gedurende het nieuwe jaar.  
 
Hoewel de competitie met een weekje vertraging terug begon, staan er weer hele 

mooie affiches op de planning. Succes aan iedereen dus! Blijf geconcentreerd in 
dit tweede deel van het seizoen.  

 
Onze balverloting zijn bijna allemaal ingevuld, zij die den enkele gaatjes nog willen 
opvullen mogen zich zeker opnieuw melden bij Patrick of Steff.  

 
Verder een vroege vooruitblik naar ons Banket. Wees er bij! Het wordt echt de 

moeite. Gillian heeft ondertussen de uitnodigingen verzonden, het zou fijn zijn 
mochten we het 80 jaar bestaan met meer leden vieren dan de jaren op de teller 
van onze vriendenkring. Neem dan ook zeker verlof voor ons banket en misschien 

wel voor de dag erna voor wie het nodig heeft.  
 

Tot slot, een dikke proficiat aan Kristof Janssens en Jakub Stefanksi. Beide werden 
op de nieuwjaarsreceptie gevierd voor hun jaren dienst. Proficiat mannen. Niet 
opgeven is de mooie boodschap.  

 
Uw voorzitter, 

Dimi 
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Hoekje van de Regioverantwoordelijke                  
 

Beste collega’s, 
 

Wanneer dit artikel verschijnt zijn hopelijk de sneeuwtapijten 
wel verdwenen en zijn we weer volop met onze hobby bezig. 
Als dit het enige oponthoud is van de competitie zal alles wel 

kunnen afgewerkt worden voor de jeugdwedstrijden.  
 

Veel nieuws is er niet te melden en belangrijk nieuws wordt 
meestal wel in de nieuwsbrief die Voetbal Vlaanderen verstuurt, 

vermeld. 
 
De cursus voor de nieuwe SR heeft plaats gevonden op 3 

februari te Wilrijk. Op het ogenblik dat deze tekst geschreven werd waren er 35 
kandidaten aangemeld. Hoeveel er uiteindelijk zijn opgedaagd en deelgenomen 

hebben aan de R1D zal ik in een volgend schrijven meedelen.  
 
De SR’s uit de vorige R1D , die hun peterschappen hebben gehad, zijn ook bijna 

allen reeds gezien door een observer. Voor onze kring kan ik zeggen dat de 
peterschappen zeer goed zijn opgevolgd en hierbij nog eens een bedankje aan de 

peters die zich ontfermd hebben over de beginnelingen.  
 
Ook zeker nog een dankwoord aan de vrouwen en de tappers die gezorgd hebben 

voor de nieuwjaarsreceptie. Het was prachtig hoe ze dit verzorgd hebben. Proficiat.  
 

Zoals ik in mijn korte toespraak heb gezegd op de nieuwjaarsreceptie is het 
bestuur goed bezig en mochten we op de feestjes steeds veel leden verwelkomen. 
Nu nog meer leden warm krijgen om de vergaderingen bij te wonen zal de 

volgende opdracht zijn. Bij deze dan een oproep om hieraan gevolg te geven.  
 

Verder nog eens melden dat indien je met vragen of problemen zit i.v.m. 
jeugdarbitrage je mij steeds kan en mag contacteren. 
 

Marc Verbeek, Regioverantwoordelijk zone Noord.  
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Ledenvergadering 15.12.23 
 

Slechts 25 aanwezigen – inclusief 3 sympathiserende dames – daagden op in het 
Buurthuis voor de laatste vergadering van 2023 en tegelijk de herdenking van de 

start van onze Vriendenkring anno december 1943. Het aanbod van het bestuur 
“gratis drank” en een traditioneel hapje kon blijkbaar meer (bestuurs)leden niet 
overtuigen om naar Vorselaar af te zakken. 

 
Met een kleine vertraging startte onze secretaris Gillian met de planning van de 

avond en het vermelden van de 10 officieel verontschuldigden. Bij gebrek aan in- 
en uitgaande post mocht kassier Herman bij het getoond overzicht wat meer 

uitleg verschaffen. Naast nog 2 laattijdige lidgelden verwees hij naar het 
mislopen van “Bingo-inkomsten”, gelukkig ook naar het positieve resultaat van 
de “Sopper-verkoop”. De eindbalans oogde dus nog vrij positief. 

 
Met nog een blik op de jaarkalender, waarbij inschrijvingen voor de 

Nieuwjaarsreceptie nog worden verwacht en kortelings de  persoonlijke  
aankondiging wordt bezorgd, viel vooral de nieuwe aankondiging van het 20ste 
Gastronomisch weekend op. 

Lus gaf een kort overzicht van de voorbije 19de editie en stelde tegelijk het 
waarom / wanneer / en condities van het 20ste jubileum-weekend voor. Een korte 

navraag bij de “vaste” deelnemers leerde dat het enthousiasme groot is om aldus 
op 26 - 28 april 2024 opnieuw naar Arcen – Venlo te  trekken. Het voornaamste 
programmapunt met het bezoek aan de Kasteeltuinen is al een zekerheid. Meer 

info in het ledenblad van december 2023. 
 

Dimi overliep de verkoopactie “Soppers”. Met 310 effectief verkochte potjes en 
40 nog ter beschikking bij het bestuur, mag een lichte verbetering tegenover 
vorig jaar worden genoteerd. Mits inzet van alle leden zou nog een hogere 

omzet kunnen worden behaald. Op enkele nieuwelingen na, is de meer-verkoop 
immers door dezelfde leden als vorig jaar gerealiseerd. 

 
Het overzicht van de balverlotingen tonen dat deze pas na Nieuwjaar op volle 
toeren komen. Gillian meldde dat nu Patrick Weyers en Rudi Marinus de 

praktische afhandeling van de balverlotingen ter harte nemen. Steff Wouters 
blijft de contacten met de clubs opvolgen. De leden worden opgeroepen om ten 

minste één keer per seizoen zich kandidaat te stellen om een balverloting te 
gaan doen. 
 

Aansluitend verschaffen Gillian en Dimi  nadere uitleg over de Bingo-avond. 
Naast de intense voorbereiding vooraf, waren die namiddag 7 helpers paraat 

voor de 20 “bingo-spelers” die opdaagden, waarvan slechts 6 leden.  Het bestuur 
blijft zich inzetten om van de Vriendenkring terug een mooie en levende 
vereniging te maken. Ze biedt tegelijk vele mogelijkheden aan de leden om hun 

jaarlijks banket mogelijk gratis aan te bieden. Het is voor het bestuur dan ook 
teleurstellend op zo weinig respons te kunnen rekenen. Uiteraard is het afblazen 

en het reële verlies van 500€ van de Bingo-avond niet (alleen) de schuld van de 
leden. Dat de organisator / ex-collega onze Vriendenkring zoiets “lapt” is 

laakbaar en beneden alle peil! 
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De maandelijkse zaalvoetbaltraining blijft dit seizoen draaien met gemiddeld 6 

aanwezigen. Op sportief aangename wijze wordt er gedurende een uur toch 
stevig gelopen. Echt niet meer kandidaten om eens een balletje te komen 

trappen?? Intussen doet Dimi verder alle het mogelijke om de veldtrainingen 
tegen het volgend seizoen in orde te krijgen. Vanaf eind juni / begin juli is het 
sportcentrum “’t Kapelleke” in Herenthout mogelijk een optie. 

 
 

Uiteraard mocht een “live-verslag” van Sint Niklaas niet ontbreken… Details vind 
je terug in het ledenblad van december. De Sint en Piet houden eraan om alle 
bezochte families van harte te danken voor de toffe ontvangsten en de heerlijke 

namiddag die zelf mochten beleven.  
Tot slot toonde Gillian nog in grote lijnen het voorstel voor de familie-uitstap in 

juni. Volendam, de stad van kaas en vele befaamde zangers, is meer dan een 
bezoekje waard. Meer info komt zeker ten gepaste tijd. 
Alvorens de pauze in te gaan werd de quizvragen verdeeld. Het thema 

behandelde ditmaal de rol van de assistent-sr. Opmerkelijk geen van de 
aanwezigen behaalde 5 op 5. 

Na de pauze en een heerlijk soepje, had Marc Verbeek nog enkele beelden ter 
discussie bezorgd alsmede algemene info ivm ongevallen / verzekering en 

beschikbaarheid. 
Rond 22.00 uur werd deze zeer zinvolle vergadering afgesloten. 
 

L.H. 
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Nieuwjaarsreceptie 2024 
 

De tafels mooi gedekt, de diverse aperitiefjes uitnodigend 
klaar,  Steff in ornaat; het bestuur en het keukenteam waren 

klaar om de 65 ingeschreven (familie)leden en 
sympathisanten van harte welkom te heten en om hen, naar 
mooi gebruik, weer culinair te verwennen. 

 
Reeds voor 19.00uur werden de eerste gasten verwelkomd 

en liep het volgende halfuurtje de gezellige locatie al snel vol. 
Het was duidelijk een hartelijk weerzien van jong en (minder)oud. Geanimeerde 

gesprekken met uitwisseling van recente ervaringen en leuke anekdotes 
verdrongen eindelijk de triestige en sombere natuurverschijnselen van de laatste 
maanden. De “samenscholingen” wisselden voortdurend wat zeker duidde om de 

toffe samenhorigheid die onze Vriendenkring zo kenmerkt. Intussen werden de 
glazen rijkelijk bijgevuld en werden de uiterst lekkere hapjes voortdurend 

aangereikt. 
 
Even tijd maken voor het officiële welkom en het woordje van de voorzitter. Zijn 

speech vind je elders in dit ledenblad. Hopelijk wordt zijn warme oproep in de 
nabije toekomst positief opgevolgd. Een passend geschenk voor nationaal 

promovendus Lucas De Voldere mocht niet ontbreken. 
 
Onvoorbereid, zo vervolgde Marc Verbeek, maar zoals gekend goed ter taal sloot 

hij zich aan bij de oproep van Dimi. Wat maar graag zou hij meer jongeren, en 
vooral zij die recent gestart zijn, op de ledenvergaderingen aanwezig zien. Het zijn 

uitstekende leermomenten en maken de binding met de “ouderen” en onze 
Vriendenkring alleen maar hechter. Afsluitend had Marc meer dan een woordje van 
dank aan de “oudere” generatie waarop VFV nog wekelijks – vaak meermaals – 

kan beroepen om de vele wedstrijden in goede banen te leiden. 
 

Steven Bologne had een hele speech voorbereid doch zag zich genoodzaakt deze 
serieus in te korten… De vorige sprekers hadden het figuurlijke gras voor de voeten 
weg gemaaid. Hij kon zijn toehoorders nog wel verrassen met een “mogelijke 

opslag” voor de wedstrijdvergoeding. Er wordt wel degelijk bij VFV geluisterd naar 
de verzuchtingen doch traag maar zeker werkt VFV verder aan de nodige 

verbeteringen ten goede van de arbitrage. 
 
Tot slot had Gust Van Gorp een deel van zijn “buit” bij. Tot éénieders verwondering 

zijn er ergens in de catacomben van de Voetbalbond dan toch nieuwe 
reglementenboekjes 2023-2024 opgedoken. Alle geïnteresseerden konden een 

exemplaar komen ophalen.  
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Met het einde van het officiële gedeelte kondigde, ook al naar al oude traditie, de 

voorzitter de opening van “de bar” aan en kon de drank naar believen en gratis 
worden besteld. Met regelmaat werden de hapjes weer aangereikt om uiteindelijk 

af te ronden met twee schitterende taarten waarmee de “80ste verjaardag” van 
onze Vriendenkring werd onderstreept. Het einde van een schitterende avond 
waarbij het keuken team (Laura, Nicole, Katleen) en de jonge obers met een 

verdiend applaus werden bedankt. 
 

L.H. 

 
 

Speech voorzitter Dimi 
 
Beste genodigden, 
Beste leden en partners, 

Beste vrienden,  
 

Het einde van 2023 is officieel achter de rug, tijd om terug te blikken. Niet zozeer 
alleen het afgelopen jaar, maar ver in de geschiedenis.  16 december 1943, ofwel 
een 80 jaar geleden is onze KKSVHO opgericht. 80 jaar geschiedenis dragen we 

met ons mee, dat zal stevig gevierd worden. Beginnend vanavond maar zeker ook 
tijdens het banket. 

 
Nu alvast een terugblik op 2023, ofwel mijn tweede jaar als voorzitter van deze 
fantastische vriendenkring. Al was 2023 zeker en vast een jaar met Ups en Downs. 

➢ Even beginnen met de iets mindere punten op te sommen: 
De bingo, ondanks de goede organisatie van ons bestuur hebben we deze 

moeten annuleren. Dit door zowel de te weinig inschrijvingen van leden en 
sympathisanten maar zeker ook door de blamage die we van de 

organisator te verduren kregen.  
 

➢ Verder ook de balverlotingen: Hoewel dit vorig jaar op het einde van het 

seizoen zeer positieve resultaten haalden en we dit jaar ook mooie affiches 
krijgen, lijken onze leden minder interesse te tonen om een balverloting uit 

te voeren. Ik en het ganse bestuur betreuren dit. Weet dat dit een mooie 
inkomstenbron is EN dat dit nog steeds meetelt voor het banket. Patrick 
heeft vandaag een lijst bij met de balverlotingen van het nieuwe jaar, aarzel 

niet om je op te geven.  
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Genoeg mindere punten, laten we naar het positieve kijken. 

➢ Onze BBQ telde 34 personen, dat zijn er meer als vorig jaar. 
➢ Het herfstfeestje was er ééntje van maar liefst 79(!) inschrijvingen. Ruim 

meer als vorig jaar.  
➢ Ook onze ledenvergaderingen tellen een lichte stijging van deelnemers 

tegenover vorig seizoen.  

➢ Verder hebben we het heuglijke nieuws om te melden dat onze quiz op 19-
04-2023 opnieuw leven zal ingeblazen worden. Deze zal doorgaan in het 

buurthuis en in het volgende ledenblad krijg je hier alvast veel meer 
informatie over.  

 

Ondertussen hebben we achter de schermen ook verder gewerkt naar de wissel 
van het Gewest. Nu we de goedkeuring van het bestuur van Geel en Westerlo 

hebben ontvangen, zijn de nodige aanvragen bij Voetbal Vlaanderen gebeurd. We 
hopen tegen het banket of de statutaire vergadering meer duidelijkheid te hebben. 
We blijven steeds benadrukken dat de samenwerking met Lier en Mechelen steeds 

vlot is verlopen maar dat dit qua afstand en organisatie voor onze KKSVHO vele 
makkelijker kan zijn.  

 
We kunnen dan ook concluderen dat onze kring de goede weg opgaat. Al blijven 

we nu ook realistisch door te zeggen dat de weg nog altijd lang is.  
Dat geeft me dus de gelegenheid om mijn voltallig bestuur, en dit meen ik oprecht, 
te bedanken voor hun inzet, doorzettingsvermogen en bereidwilligheid. Hun werk 

samen met dat van hun partners én niet te vergeten onze vrijwilligers maakt dat 
we jullie hier vanavond weer op een geweldige receptie kunnen trakteren.  

 
Maar één lid van ons bestuur wil ik toch even echt in de kijker zetten.  
Ons jongste bestuurslid, Lucas De Voldere, ofwel de hoop en tegelijkertijd nu al de 

trots van onze kring. Eerder werd hij al belofte van het jaar, kreeg hij de interland 
U20 aangeduid en nu dwong hij ook nog zijn promotie af naar 3D.  

Lucas, we zijn oprecht fier dat we na Dylan terug iemand hebben in de hogere 
reeksen. Blijf zo verder werken MAAR hou je voeten absoluut op de grond en blijf 
er zelf ontzettend hard in geloven! Als bestuur en als kring geeft ons dit de moed 

en goesting om de weg te blijven bewandelen die we zijn ingeslagen. We wensen 
je veel succes met de nieuwe stap in je carrière, hiervoor dan ook een kleine 

attentie van ons.  
 
Met deze woorden wil ik 

dan ook afronden en 
met jullie het glas 

heffen!   
Laat 2024 een feestelijk 
jaar worden, met mooie 

vooruitzichten voor 
onze kring. Maar vooral 

voor ieder van jullie 
veel plezier in alles wat 
jullie doen en een 

goede gezondheid 
gewenst!  

 
Santé! 
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Banket 
 

Op zaterdag 02/03/2024  zal het 
jaarlijkse banket van onze Vriendenkring 

weer plaatsvinden in De Notelaar te 
Kasterlee. De deuren zullen opengaan 
vanaf 18u30. Het secretariaat heeft 

onlangs reeds de persoonlijke 
uitnodigingen versturen.  

 
Leden die voor deelname aan het banket 

nog een bedrag dienen te betalen, zullen 
dit bedrag kunnen terugvinden in hun persoonlijke uitnodiging die eind januari hen 
persoonlijk zal bezorgd worden. Aan hen vragen we de som vooraf op de rekening 

van KKSVHo over te schrijven. (BE70 1430 9734 1625) 
 

Inschrijven kan vanaf heden bij onze secretaris Gillian Heyns:  
gillian_heyns@hotmail.com  
0497/37.42.90. 

 
G.H. 

 

Sopper – actie 
 
De “sopper-verkoop” mag dit jaar bestempeld worden 

als een succes. Met 40 potjes meer dan vorig jaar 
werden in totaal 350 potjes aan de man/ vrouw 

gebracht. Een speciale dank aan Herman die alleen al 
meer dan 100 potjes verkocht. In totaal hebben nog 20 
andere leden voor die uitstekende verkoop gezorgd. 

Bedankt voor de verkoop van deze toch wel lekkere 
speculaasjes. 

 
Maar toch… Een aandachtige lezer zal hierbij toch even 
de wenkbrauwen gefronst hebben. Elders in dit 

ledenblad vind je de nieuwste ledenlijst afgedrukt. 
Opgeteld telt onze Vriendenkring 85 betalende leden. 

Vaststelling is dus dat slechts 1 op de 4 leden een kleine 
extra inspanning hebben geleverd om mee te zorgen dat onze financiën op orde 

blijven en aldus ook de werking naar alle leden op hetzelfde niveau kan 
gehandhaafd worden. Mogen we stellen : een gemiste kans??? 
 

Het bestuur hoopt dan ook bij een volgende editie veel meer leden te kunnen 
overtuigen om één  of meerdere potjes te (willen) (ver)kopen. Zoals hierboven 

vermeld steun je niet alleen de Kring, maar gaat tevens een gedeelte van de prijs 
naar je eigen spaarrekening, wat je deelname aan het banket ten goede komt.  
Mogen we hopen dat deze bemerking / oproep je nog zal herinneren bij de aanvang 

van volgend seizoen? 
 

D.H. 

mailto:gillian_heyns@hotmail.com
http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjY6tLwib3KAhWMPBQKHRu_CGoQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fwww.coolinarika.com%2Fmagazin%2Fprehrambeni-rjecnik%2Fb%2Fbanket%2F&psig=AFQjCNH9ssJTwtziK3qnCQsyAptwEuiKOQ&ust=1453540270454605
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OPROEP !!! 
 
In deze editie ditmaal bovendien een warme 

OPROEP om het rijke foto-archief van onze 
Vriendenkring terug op punt te brengen. 
Jullie hebben al zeker eens onze vernieuwde 

website bezocht. Met beetjes trachten we ook het 
foto-archief terug aan te vullen en  tegelijk foto’s 

van de laatste activiteiten erbij te plaatsen. 
 
Echter door het lange aanslepen van de 

vernieuwing van onze website werd onze jaarlijkse 
financiële bijdrage aan de oude versie uit het oog 

verloren. Een aanzienlijk deel van ons fotobestand 
is daardoor verloren gegaan. 
 

Met deze dus een arme oproep aan alle leden om eens door hun persoonlijk foto-
archief te bladeren. We hebben vaak gezien dat bij  tal van gelegenheden de gsm 

/ smartphone wordt bovengehaald om leuke foto’s / aandenken vast te leggen. 
Misschien heb je destijds ook foto’s van onze website gekopieerd om bij je 
persoonlijk archief te bewaren? 

 
Wil je helpen om ons archief terug aan te vullen? Stuur dan je foto’s via mail of 

WhataApp, of bezorg ze aan onderstaande via usb-stick.  Vermeld uiteraard datum 
/ jaar / activiteit. Misschien een leuke bezigheid in deze donkere dagen.  
 

Momenteel trachten we ontbrekende foto’s van de periode 2000 – 2017  terug aan 
te vullen. Hieronder een overzichtje van de activiteiten waarnaar gezocht wordt. 

 
1995 t/m 2002 en 2006 t/m 2009 : jaarlijkse familie-uitstap 
2000 en 2001  / 2006 t/m 2009 / 2011 en 2013: Jeugdtornooi 

2005-2006-2007-2011-2021: Banket 
2005 t/m 2008  en 2015 en 2016: Nieuwjaarsreceptie 

2011 t/m 2017: Sint Niklaas 
 
2006 Juni Familie-uitstap naar Biesbos 

 November Ledenvergadering met “Nonkel Jef” en Diane Moore 
  Voetbal Beker Leenen in Bree 

2007 December Sinterklaas 
 Februari Gastronomisch weekend Durbuy Grand Han 

2009 Januari Nieuwjaarsreceptie 
 Mei Tornooi Hastrui 
 November Herfstfeestje 

 December Sinterklaas 
 

Uiteraard zijn foto’s van andere jaren / activiteiten eveneens welkom. Foto’s op 
fotopapier kunnen we digitaliseren en worden uiteraard terug bezorgd. 
 

Alvast dank. 
Lucas en Lus 

lucas.de.voldere@icloud.com  lus.heyelberghs@gmail.com                         

mailto:lucas.de.voldere@icloud.com
mailto:lus.heyelberghs@gmail.com
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15de Fluitjesquiz 
 

Na 4 annulaties door corona en andere omstandigheden wil 
het bestuur een nieuwe poging wagen om deze eens zo 

succesrijke activiteit terug op de kalender te plaatsen. 
 
Bij deze wordt er echter terug naar het aloude 

aanvangsconcept gegrepen. Via een echte familie- 
quizavond naar ieders mogelijkheden de leden met familie 

en / of vrienden in een ontspannende sfeer terug 
samenbrengen.  

 
Geen grote feestzaal maar in ons eigenste Buurthuis hoopt 
het bestuur dat de leden onder mekaar, maar evenzeer met vrienden of familie 

een team van max.4 personen samenstellen. Met onze 84 leden zou het toch een 
“makkie” moeten zijn om minstens 25 tafels in ons lokaal volzet te krijgen! 

 
Voor 20€ per ploeg wordt je inschrijving nog steeds bij Stijn Claessen 
(claessenstijn@gmail.com) verwacht! 

 
De 15de editie van onze Fluitjesquiz gaat door op vrijdag 19 april ek in het 

Buurthuis in Vorselaar. De eerste vraag wordt om 20.00 uur op de deelnemers 
afgevuurd!  
 

Kom in grote getale af en steun onze / jouw Vriendenkring in het opzet om er terug 
één grote familiale vereniging van te maken! 

 
We zoeken uiteraard ook nog enkele helpers om alles in goede banen te leiden! 
Dus wil je al aan je spaarrekening voor je banket beginnen, geef zeker een seintje 

aan Stijn Claessen! 
 

Het quizteam. 
G.H / S.C. 
 

  

mailto:claessenstijn@gmail.com
http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjFz7KDksLKAhWEzxQKHS92AgEQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fwww.amigos.be%2Findex.php%2F341-club%2Fclub-info%2F815-tweede-amigos-quiz-editie-2015&psig=AFQjCNE-Xd3e8BUYuvJIHUlPiOlqnhFWTw&ust=1453714287374245
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20ste Gastronomisch Weekend 
 
Snel beslissen, het ligt in de aard van 

scheidsrechters! Na de rondvraag, de info aan 
alle leden en de opvraging van de voorschotten 
was nauwelijks een 10-tal dagen later alles in 

kannen en kruiken. Het globale voorschot werd 
intussen aan het hotel “De Maasparel” 

overgemaakt en de bevestiging van de 
reservatie van 15 kamers werd mij bezorgd. 
 

In alle rust kan het programma nu worden 
voorbereid, waarbij alvast een ruime tijdsperiode zal voorzien worden om de 

befaamde “Kasteeltuinen” te bezoeken. Dat weer de nodige afspraken zullen 
gemaakt worden om ook onze deelnemers weer culinair te laten genieten, staat 
alvast genoteerd. 

 
Met dit 20ste weekend grijpen we bovendien een uitstekende gelegenheid aan om 

de 80ste verjaardag van onze Vriendenkring in de verf te zetten! Aan de deelnemers 
wordt ten gepaste tijde het programma en andere nuttige info bezorgd. De andere 
leden zullen we later laten “naproeven” met de nodige foto’s en een verslag over 

het beleven van het hopelijk schitterend weekend. 
 

L.H. 

 

 

Balverlotingen 2023- 2024 
 

Sinds het laatste ledenblad is er nog heel wat 
veranderd aan de kalender van de balverlotingen. Op 
drie clubs na hebben alle anderen zich gemeld of 

mocht een datum zelf bepaald worden.  
 

Dit wil zeggen dat er nog 5 balverlotingen voor het 
banket overblijven. Diegene die nog een extraatje 
voor deelname aan het banket van 2 maart ek. wil verdienen, krijgt hierbij nog 2 

mooie kansen. Ook voor de latere wedstrijden zoeken we nog enkele 
kandidaten. 

 
Geef een seintje aan Patrick Weyers (0495/87 54 55) voor de enkele vrije 
plaatsen en steun daarmee ook onze Vriendenkring. 

 
S.W. 

  

http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjipbb8-7LKAhVEuhoKHUrNDeUQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fwww.toerisme-brakel.be%2Factiviteiten%2Fgastronomie-streekproducten%2F&psig=AFQjCNEtCWVA4er74SPIFoWYHe013zUc4g&ust=1453192864160233
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DATUM UUR THUISPLOEG UITPLOEG LEDEN 

09/09/2023  KSKS  Herentals  Vaste bijdrage club 

 

17/09/2023 15.00 u. KFC Bevel FC Berlaar- 

Heikant 

D. Loockx – 

L.Heyselberghs 

05/11/2023 14.30 u. KFC Linda Olen Blauwvoet Oevel Niet doorgegaan – 

geen              
Vrijwilligers!!! 

25/11/2023 19.30 u. KFC Pulderbos  KFC Grobbendonk P. Weyers – R. 

Marinus 

02/12/2023 19.30 u. 
 

KSK. Kasterlee KSKS  Herentals R. Van Rooy – R. 
Hannes 

27/01/2024 19.30 u. KFC De Kempen KFC Ranst K. Janssens  – R. 
Hannes 

11/02/2024 
* 

10/02/2024 

15.50 u. 
15.00 u. 

Exc Bouwel 
 

Exc Vorst 
 

L. Heyselberghs - ??? 

18/02/2024 15.00 u. SC Wiekevorst VC Immer Oost D. Heylen – S. 

Wouters 

25/02/2024 15.00 u. KFC Pulle KFC Oostmalle RM Marinus – P. 

Weyers 

25/02/2024 15.00 u. KSAV Dimpna KFC Herenthout J. V. Waeyenbergh – 

??? 

02/03/2024 19.30 u KFC Herenthout KFC Exc. Bouwel R. Sluyts  - ??? 
 

09/03/2024 
 

19.30 u. Wechelderzande Zwarte Leeuw B W. Balemans –  
               R. Van 
Rooy 

17/03/2024 15.00 u KFC Beekhoek Blauwvoet Oevel J. V. Waeyenbergh –  
G. Gaublomme 

07/04/2024 15.00 u Noordstar VV KSKS Herentals R. Marinus – P. 
Weyers 

 

07/04/2024 15.00 u VC Herentals Blauwvoet Oevel K. Janssens – R. 

Hannes 

21/04/2024 15.00 u OG Vorselaar Ezaart Sport L. Reniers - ??? 

  Olen United 
 

 Vrije keuze  
 

Nog te 
bepalen 

 KFC Grobbendonk  
KFC Zoersel 

 Verplaatst 
(nog) geen 

antwoord 
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Door het oog van Joop !!! 
 

Dierbaren, 

 

Sta me toe met alvast te zeggen dat vroeger niet alles 

beter was. Maar sta me ook toe met te zeggen dat vroeger 

niet alles slechter was. Dat de maatschappij veranderd is 

doorheen de jaren is zichtbaar en voelbaar in vele 

aspecten. Wat vroeger als een normale zegswijze aanzien 

werd is tegenwoordig goed voor de ene rel na de andere 

omdat sommigen zich aangesproken voelen. Dat er 

grenzen zijn en moeten zijn is niet meer dan juist. Maar 

dat men sommige grenzen nu zo heeft opgeschoven dat ze 

overdreven aan de tegenovergestelde kant leunen dan ettelijke jaren geleden mag 

stilaan ook niet onder stoelen of banken gestoken worden. Ongetwijfeld is dit een 

periode in de levensfase van de maatschappij. En de kans is dus heel groot dat 

binnen dertig jaar de huidige standaardnormen ook weer helemaal afgevlakt of 

omgedraaid zijn. Het belangrijkste is dat er respect en waardering is voor iedereen. 

En dat dit ook zo is voor mensen met een mening die niet strookt met wat de 

huidige regels allemaal denken voor te schrijven. 

 

En neen, dan heb ik het niet over wantoestanden zoals camera’s plaatsen en 

bepaalde lichaamsdelen door te sturen naar vrouwen die er niet om gevraagd 

hebben. Want laat ons dat niet goedkeuren. Maar is dit erg ? Jazeker, en tevens 

ook confronterend voor mensen die dit moeten ervaren. Is dit echter even erg dan 

mensen zomaar doden ? Dat lijkt mij alvast niet. De juiste hulp, de juiste 

verhouding vinden in overeenstemming met andere foute daden is niet makkelijk. 

Eender welke strafmaat zal altijd voor de nodige discussie zorgen. Een diepe 

buiging gaat dan ook naar Laurence Van Bree, de moeder van de vermoorde Luna. 

Die dader Hans Van Themsche confronteerde met een face-to-face gesprek en niet 

enkel voor hem uit te schelden, maar ook om zijn kant van het verhaal te horen. 

Dat dit niet evident is voor iedereen begrijp ik zeker. Dat zij hier ook sommige 

opmerkingen over krijgt begrijp ik veel minder. 

 

Was vroeger alles beter ? Is het nu zoveel slechter ? Tja, feit is wel dat vroeger de 

Europacup voor Landskampioenen enkel voor de landskampioen was. Met een 

heen- en terugwedstrijd op woensdagavond. Memorabele verrassingen konden 

gebeuren. En de kleine teams genoten ervan om het eens tegen de grote teams 

te mogen opnemen. In die context spreekt men nog steeds in Lier van hun 

wedstrijd tegen Leeds. Of zijn ze in Beveren nog steeds aan het bekomen dat het 

grote Barcelona vroeg waar de match zou doorgaan. Niet wetende dat ze op de 

Freethiel aan het trainen waren de avond voor de confrontatie. Dat laatste was wel 

in Europacup II (Beker der Bekerwinnaars) die op dinsdag werd afgewerkt. Op 

donderdag was er dan de Uefa Cup. Enige tijd geleden schafte men deze af. Maar 

ondertussen heeft men toch maar weer een derde Europabeker opgestart. 
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Het waren ook tijden dat de Belgische teams nog konden doorstoten tot de finale, 

halve finale of kwartfinale. En dat er met een grote glimlach werd gekeken als 

Brann Bergen, Reykjavik of Sturm Graz uit de urne kwam als tegenstander. Het 

waren ook nog tijden dat je in laatste instantie kon beslissen om ergens naar een 

wedstrijd te gaan kijken. Met een pakje frit op de tribune. En niet onbelangrijk. 

Het waren de tijden dat er zelfs in vierde provinciale nog lijnrechters bestonden. 

Tegenwoordig zit men met een kaartersclub in een busje en staat er ook een 

kwartet aan arbitrerende mensen op het terrein. Om dan te moeten constateren 

dat men een lijn vergeet te trekken of dat men vergeet dat er twee teams op een 

voetbalveld staan. Een helaas ook al overleden voetbalcommentator zou zich 

afgevraagd hebben ‘of er nog zand moest zijn’ ??? 

 

Maar het is wat het is. De tijden veranderen. Van automobilisten wordt niet meer 

verlangt dat ze nog een vensterraam kunnen opendraaien. Zelfs het starten 

gebeurd tegenwoordig al met het induwen van een knop. Benzine en diesel blijkt 

zo vervuilend te zijn dat men de auto’s aan een elektrische laadpaal gaat hangen. 

Terwijl nog niet zo lang geleden in alle landen een energiecrisis de kop opstak. 

Ook daar zal wel een oplossing voor gevonden worden denk ik dan maar. We zullen 

het wel zien. In 2024 ??? Wie weet ? Het zou fijn zijn als alle wereldproblemen dan 

inderdaad van de baan zijn. (In vergelijking met de vroegere wegen is dat vast en 

zeker al wel een verbetering.) En ook de gezondheid van u allen en jullie 

familieleden mag voor mij in 2024 uitstekend zijn. En wat dan nog ? Wel, alles wat 

je maar kan wensen gun ik jullie dit jaar. 

Was geschreven door uw dienaar, 

 

Joop !!!  
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Familie-uitstap - 23.06.24 
 

Tijdens de ledenvergadering van 15/12/2023 werd door 
het bestuur een voorstel voor een daguitstap gedaan. 

Dit voorstel werd blijkbaar door de aanwezige leden 
gunstig onthaald. 
 

Na verdere voorbereiding – afspraken met de aanbieder, 
kon op de bestuursvergadering van januari de 

dagindeling worden voorgesteld inclusief nog mogelijke 
plaatselijke opties.  Alléén het totale prijskaartje was toen nog niet gekend.  

 
Intussen heeft de reisorganisatie de standardprijs en de bijkomende optieprijs 
ons toegestuurd. De prijs is evenwel berekend op een minimum van 30 

deelnemers. Navraag op de nieuwjaarsreceptie en de ervaring van de voorbije 
jaren heeft ons intussen geleerd om in deze de nodige voorzichtigheid aan de 

dag te leggen. De jaarlijkse familiedag mag – zoals gebudgetteerd – iets kosten, 
doch een financiële extra-kost dient toch te vermijden. Op de eerstvolgende  
bestuursvergadering van februari zal het voorstel worden geëvalueerd en het 

resultaat op de volgende ledenvergadering worden voorgelegd aan de leden.   
 
J.V.W. 
 

Ontbijtdag - 16.06.24 
 
Voor de 10e editie van onze KKSVHo “ontbijtdag”, 

op zondag 16/06/2024, mag het toch eens een 
“specialeke” zijn.  

 
Waar we de voorbije edities opteerden om langs te 
gaan bij één van onze sponsors “De Post” of “Flore” 

in Geel, houden we het nu korter bij huis. We 
kunnen aanschuiven bij het ontbijtbuffet van onze 

vertrouwde Notelaar” in Kasterlee.   
Dus al wie interesse heeft, schrijf deze dag reeds in jullie agenda. De deelnameprijs 
zal zowel op de ledenvergadering als in de volgende editie van ons ledenblad in 

april worden meegedeeld. 
Jacques VW.   
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Statutaire vergadering 
 
Op vrijdag 31 mei 2024 zal onze jaarlijkse 

statutaire vergadering plaatsvinden in het 
Buurthuis te Vorselaar. 
 

Graag nodigen we jullie uit op deze 
vergadering om te stemmen op de 

(her)verkiesbare (bestuurs)leden. Naast de 
presentatie van het algemeen jaaroverzicht 
wordt een gedetailleerd kasverslag van het 

afgelopen jaar ter goedkeuring voorgelegd.  
 

De Vriendenkring is, zoals vele organisaties, altijd op zoek naar helpende handen 
en leden die bereid zijn om toe te treden tot het bestuur. Voel je je geroepen, 
aarzel dan zeker niet om meer informatie te vragen bij één van onze bestuursleden 

en / of door je kandidatuur in te sturen via email naar gillian_heyns@hotmail.com  
én dimitri.heylen1@gmail.com  voor 17 mei 2024. 

 
Heb je de statuten van onze vereniging als eens goed gelezen en vind je dat er 
aanpassingen mogen doorgevoerd worden? Je ideeën / voorstellen zet je op papier 

en stuur deze enkel naar dimitri.heylen1@gmail.com , ten laatste 17 mei 2024. 
Uiteraard zullen weer voldoende hapjes en drankjes voorzien zijn om gezellig na 

te kaarten, (straffe) verhalen boven te halen, maar vooral ook om ons 80ste jaar 
waardig af te sluiten. 
 

G.H. 
 

Familiaal 
 
 ° Op 30.12.23 ll overleed Leo Maes, oudste 
broer van Herman Maes, op 86 jarige leeftijd. 

We bieden Herman en de ganse familie onze 
deelneming aan. 
 

° Op 19 januari jl. werd Kristof Janssens door 
VFV en Sociaal Fonds gevierd voor zijn 30 

jaar actief scheidsrechter. Proficiat Kristof en 
tevens dank vanwege KKSVHo voor de 30 

jaar trouw lid van onze Vriendenkring. Doe er 
nog maar heel wat jaren bij! 
 
  

mailto:gillian_heyns@hotmail.com
mailto:dimitri.heylen1@gmail.com
mailto:dimitri.heylen1@gmail.com
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Zaalvoetbal 

Een warme januari-oproep en krachtige lobby brachten op 

de eerste zaalvoetbaltraining eindelijk nog eens twee 
volwaardige teams aan de aftrap.  Mogelijk was na al die 

feestdagen de lokroep naar een goede training nog het 
meest doorslag gevend. Meer dan een uur, met slechts een 
korte pauze, werd er duchtig op en af gespurt. En ja af en 

toe mocht het voetbal ook wel gezien worden. Kortom; een 
heerlijke en deugddoende training die naar meer smaakt.  
 
Waar wachten de sportievelingen op om deel te nemen aan de laatste drie 

zaalvoetbaltrainingen van dit seizoen. Op onderstaande dinsdagen telkens van 
20:30 tot 21:30 uur in de sporthal van Bloso te Herentals worden jullie verwacht.  

Gelieve zelf voor trainingskledij te zorgen, liefst een donker en een wit T-shirt. Een 
deugddoende douche en afsluitend enkele drankjes en een gezellige babbel in het 
cafétaria maken deze avonden compleet.  

 
U komt toch ook?!  Op  06 febr. – 05 maart en 09 april ek. 

G.H. 
 
 

Veldtraining – voorbereiding testen 2024/2025 
 
Zoals eerder reeds aangegeven worden er 
terug veldtrainingen georganiseerd om de 

fysieke testen voor te bereiden. Achter de 
schermen hebben we niet stil gezeten om die 

organisatie op poten te zetten.  
 
De trainingen zullen opnieuw doorgaan op het 

Bloso terrein op donderdagavond. De start is 
voorzien eind juni en zullen doorlopen tot half augustus, zodanig dat de laatste 

week rustig en zorgeloos kan verlopen naar de testen toe. 
 
Vanaf september is het (voorlopig) de bedoeling dat we tweewekelijks op 

woensdag van 21.00u tot 22.15u trainen op het kunstgrasveld van KSKS 
Herentals. De gesprekken hierover lopen met SKS en zullen in de loop van dit 

seizoen verder uitgewerkt worden, zodat we tijdig hiervoor definitieve info kunnen 
geven. 
 

Tot slot : de opbouw van de training zal niet veranderen. Steff en ik zullen 
instaan voor het veldwerk, Gillian zal de leiding nemen over de tabata workout. 

 
Tot snel op onze trainingen! 
D.H. / S.W. / G.H. 

  

http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjhup3L98LKAhUKuhQKHVdkDwMQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fusers.skynet.be%2Fdynamodamme%2F&psig=AFQjCNH2PtarsQg41wR4ZXZlz0IbKdOU5w&ust=1453741561676693
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Spelregelquiz ledenblad 
 

1. Aanvaller A is op volle snelheid om de hem toegespeelde bal aan te nemen. 
Een verdediger vangt de snellopende aanvaller A met de borst op. De 

scheidsrechter onderbreekt het spel hiervoor. Hoe zal het spel moeten worden 
hervat, nadat de scheidsrechter een disciplinaire maatregel heeft genomen ? 
 

A. Met een directe vrije schop. 
B. Met een directe vrije schop of strafschop. 

C. Met een indirecte vrije schop. 
 

2. Een inwerpende speler laat de bal per ongeluk vallen. De scheidsrechter ziet 
dit. De bal komt bij een tegenstander terecht. Hoe reageert de scheidsrechter ? 
 

A. Hij onderbreekt het spel en laat de tegenpartij inwerpen. 
B. Hij laat doorspelen, omdat hij de voordeelregel toepast. 

C. Hij onderbreekt het spel en laat dezelfde partij opnieuw inwerpen. 
 
3. Een speler staat buitenspel wanneer hij dichter bij de doellijn van de 

tegenpartij is dan: 
 

A. De bal, op het moment dat hij deze ontvangt. 
B. De bal, op het moment dat deze wordt gespeeld. 

 

4. Wie heeft de bevoegdheid om, staande binnen de instructiezone, aanwijzingen 
te geven ? 

 
A. De trainer en de assistent-trainer. 
B. Enkel de trainer. 

C. Eén persoon. 
 

5. Een speler die zich op de zijlijn bevindt, beledigt op grove wijze een 
wisselspeler van de tegenpartij die zich in de dug-out bevindt. De scheidsrechter 
hoort dit en onderbreekt hiervoor het spel. Hij beslist nu juist als hij : 

 
A. De speler van het veld stuurt en het spel hervat met een indirecte vrije 

schop. 
B. De speler van het veld stuurt en het spel hervat met een directe vrije 

schop. 

C. De speler een waarschuwing geeft en het spel hervat met een 
scheidsrechtersbal. 

 
 
De antwoorden op de vragen uit het vorige ledenblad zijn respectievelijk:  

B,  C, B,  C,  A 
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